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Spørsmål og innspill til Arena fra 

Senterpartiet og Rødt v/Trude Jægtvik og 

Allan Zvanut – Basseng, rehabilitering m.m.   
(Mottatt 18.11.2022) 

hei, 

her er spørsmål til budsjett, samt forslag for å legge inn i arena: 

• Kafe for eldre som drives av frivillige. AK bidra med kr 10 000,- 

• Vedr reduserte åpningstider i bassenget: Ønskelig med graderte forslag til 

redusering av åpningstid (som ytterligere en dag stenging eller andre former for 

redusert åpningstid, f.eks. tidligere stenging på kvelden - tidspunkter hvor det er 

lite besøkende) 

• Bidrag til Havnafestivalen 

• Støtte til Sømna rehabilitering: kr 1 000 000,- 

• Vedr pkt. 032, drift: Hva vil det koste med en ekstra miljøarbeider i 

ungdomsskolen? 

• Asfaltering: Legge inn tiltak som kun gjelder for 2023 

• Spørsmål vedr psykolog: Muligheter for interkommunalt samarbeid vedr 

stillingen? 

• Hvilke kommunale bygg kan legges ut for salg? 

• Sommerskolen: Etterlyser evaluering av tilbudet 

• vedr pkt 062, bruk av bibliotek: Ønsker mer informasjon om dagens bruk av 

bibliotek i skolen 

• Vedr pkt 046, drift, om renhold av basseng: Vil dette tiltaket medføre innsparing 

på annet område? 

mvh 

Allan Zvanut (gruppeleder Rødt) og Trude Jægtvik (gruppeleder Sp) 

 

Besvarelse 
(Besvart 25.11.2022 og 29.11.2022) 

• Vedr reduserte åpningstider i bassenget: Ønskelig med graderte forslag til 

redusering av åpningstid (som ytterligere en dag stenging eller andre former for 

redusert åpningstid, f.eks. tidligere stenging på kvelden - tidspunkter hvor det er 

lite besøkende. 

Innsparing kr 500 000 på bad: Stenge folkebad tirsdag, folkebad åpent 16:00-

19:00, onsdag og torsdag. 

Innsparing kr 600 000 på bad: Som beskrevet over, i tillegg 100 000 som 

uspesifisert kutt som hentes inn på flere arter/ansvar i badet 

• Bidrag til Havnafestivalen: forslag til støtte på kr 200 000,- for I Havna på Kaia 

lagt inn i Arena 

• Støtte til Sømna rehabilitering: forslag til støtte på kr 1 000 000,- lagt inn i Arena 

•  
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• Vedr pkt 032, drift: Hva vil det koste med en ekstra miljøarbeider i 

ungdomsskolen?   

En miljøarbeider koster vanligvis 400 000-650 000, avhengig av kompetanse.  

Administrasjonen ser det ønskelig at kommunestyret peker på tiltak som for 

eksempel styrking av skolemiljø, og at fagsektoren gjør vurdering av hvilken 

kompetanse som er mest hensiktsmessig for det ønskede tiltak.  

• Asfaltering: Lagt 4 forskjellige forslag/tiltak inn i Arena.  

 

• Hvilke kommunale bygg kan legges ut for salg: Per tiden ingen bygg som kan 

selges. 

• Sommerskolen: Etterlyser evaluering av tilbudet  

Det er gjort en formell rapportering av sommerskolen både i 2021 og i 2022. En 

kortversjon av evalueringene legges frem i møtet onsdag 30.november. 

• Vedr pkt. 062, bruk av bibliotek: Ønsker mer informasjon om dagens bruk av 

bibliotek i skolen  

Skolebibliotekene er et læringsareal som skal være tilrettelagt for å stimulere til 

bruk av boka og bruk av tekst. Et er et mål at skolebibliotekene skal skape trivsel 

og leselyst, samtidig som det er et sted for informasjon. Det overordnede målet er 

å styrke leseferdighetene. Leseferdigheter er blant annet avhengig av 

mengdetrening, derfor er leselyst viktig. Leseferdigheter er videre en 

grunnleggende ferdighet for å mestre i alle fag, og dermed også å mestre skolen 

som arena. 

 

Skolebiblioteket skal bidra til at elevene  

- får lyst til å låne og lese i bøker fra skolebiblioteket 

- finner informasjon 

- opplever skolebiblioteket som et trivselsareal og finner glede i et 

skrift/litteratur miljø 

- får utviklet kunnskap til å bruke ulike informasjonskilder litteratur og bibliotek 

 

«Regjeringa vil bidra til betre leseferdigheiter slik at fleire barn og unge meistrer 

lange tekster og les fleire bøker.» (Statsbudsjettet 2023) 

Det er lagt inn to tiltak for å innfri regjeringens intensjon. Ingen av disse er valgt i 

rådmannens innstilling. 

• Midler for økt formell kompetanse i leseopplæring 

o Kommunen samarbeider med Leirfjord, Lurøy og Træna om et 

tilrettelagt studie for å skole ressurslærere på hver skole knyttet til 

bedre leseopplæring.  

• Midler til materiell/bøker i skolebibliotekene 

o Tiltaket er foreslått som et to-årig tiltak for å løfte skolebibliotekene 

parallelt med en generell satsing på leseopplæring.  

 

• Vedr pkt. 046, drift, om renhold av basseng: Vil dette tiltaket medføre innsparing 

på annet område: Driftstiltak 046 er nedtrekk på vedlikehold 1 mill i 2023. Og har 

ikke noe innvirkning på renhold. 
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Men det kan være greit å merke seg at tiltak 003 renhold i basseng er for ut 

økning av en stilling til renhold i bassenget. Et tiltak som ikke er valgt av 

rådmannen da tiltak 038 redusert tilbud i badet ble valgt.  

Bakgrunnen for tiltak 003:  

Renhold i bassenget utføres i dag av badeverter som innehar flere roller i 

kulturbadet.  

Renholdsbehovet i bassenget ble ikke kartlagt og kalkulert ved åpningen. En slik 

beregning kunne gitt et godt grunnlag for bemanningsbehovet. Hadde dette vært 

på plass, ville man kanskje ikke vært i en situasjon der man erfarer at kvaliteten 

på renholdet bærer tydelig preg av å være underdimensjonert. Et ev. 

nedtrekk/innsparing er det ikke snakk om, heller om å få tilført ressurser. Det kan 

også nevnes at mange aktivitetstilbud og lange åpningstider vil være 

kostnadsdrivende. 

Det er ikke noe ledig kapasitet i renholdsavdelingen som kan overføres til 

bassenget, avdelingen er sånn høvelig riktig bemannet.  

Badevaktene har per i dag renholdet lagt til sin stilling. Badevaktene kan, og bør, 

utføre noen renholdsoppgaver. De bør derimot ikke ha alt ansvaret, da de ikke er 

fagarbeidere.  

De som utfører dette renholdet må være faglig sterke, de trenger særskilt 

kunnskap om bl.a. kjemikaliebruk, hygiene og effektive metoder.  

Bassengrenhold er mer tidkrevende enn ordinært renhold, flere steg enn ordinært 

renhold.   

• Vedr pkt. 046, drift, om renhold av basseng: Vil dette tiltaket medføre innsparing på 

annet område?  

Det blir ikke redusert behov for antall badevakter, selv om disse ikke skal gjøre 

renholdt parallelt. 

 

 

Innspill til Arena fra Arbeiderpartiet og 

Sosialistisk Venstreparti v/Ole-Gerhard Rinø 

– Ettermiddagsmøter i kommunestyret 
(Mottatt 21.11.2022) 

Hei 

Kan vi få et tiltak som går på ettermiddagsmøter for kommunestyret. Tidligere har dette 

gitt et beløp med full effekt på kroner 350 000. ¨ 

Sv og Ap ber om dette.  
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Med vennlig hilsen 

Ole-Gerhard Rinø 

lærer 

olerin@vgs.nfk.no 

 

Besvarelse 
(Besvart 23.11.2022) 

Tiltaket legges inn i Arena 

Innspill til Arena fra Arbeiderpartiet og 

Sosialistisk Venstreparti v/Ole-Gerhard Rinø 

– Flytting av ungdomstrinnet 
(Mottatt 21.11.2022) 

Hei David 

Sv og Ap ber om at tiltaket ved flytting av ungdomstrinnet på Søvik flyttes til 

Sandnessjøen ungdomsskolen  

Det er langt fra sikkert at tiltaket vil bli prioritert.  

 

Med vennlig hilsen 

Ole-Gerhard Rinø 

lærer 

olerin@vgs.nfk.no 

 

Besvarelse 
(Besvart 23.11.2022 og 29.11.2022) 

Tiltaket legges inn i Arena. 

• Flytte ungdomsskoletrinnet fra Søvik til Sandnessjøen. 

En flytting vil bidra til full innsparing av to klasser. Det betyr at det ikke vil være 

ut økning ved Sandnessjøen ungdomsskole. En klasse ved Søvik skole koster i 

snitt 2,4 mill. Imidlertid vil det være noen kostnader som blir igjen ved skolen, 

selv om antall klasser reduseres. Totalt vil innsparingen derfor være noe mindre; 

3 mill.  

I tillegg vil et slikt tiltak kunne gi faglært lærer til flere elever.  

 

 

mailto:olerin@vgs.nfk.no
mailto:olerin@vgs.nfk.no
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Innspill til Arena fra Senterpartiet og Rødt 

v/Trude Jægtvik og Allan Zvanut – Flytting 

av ungdomstrinnet 
(Mottatt 23.11.2022) 

Hei, 

Her er ytterligere ett forslag for å ta inn i arena: 

Vedr investering pkt. 005: Åsheim terrasse: dele beløpet på 2 år og forskyve til 2025 og 

2026. 

 

Mvh 

Allan Zvanut (gruppeleder Rødt) og Trude Jægtvik (gruppeleder Sp) 

 

Besvarelse 
(Besvart xx.xx.xxxx) 

Ikke besvart pr 23.11.2022 

Spørsmål og innspill til Arena fra By og Land 

v/Arne Langset – Endring av rammer mellom 

områdene  
(Mottatt muntlig i formannskapets møte den 25.11.2022) 

Konsekvenser ved endring av rammer mellom områdene?  

 

Besvarelse 
(Besvart 23.11.2022) 

• Ramme-endring fra finans til samfunnsutvikling samtlige år i ØP-perioden: kr. 

22 803 000. 

 

Spørsmål fra Arbeiderpartiet og Sosialistisk 

Venstreparti v/Ole-Gerhard Rinø – Feil med 

foreslåtte tall i budsjett og økonomiplan? 
 

Hei. 

Ap og SV har sett på foreslåtte tall i budsjett og økonomiplan. 

1.Noe får vi ikke til å stemme: 
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I arene brukes det til sammen 54 842' kroner tilsammen i 23-24-25 og 26.   

Fordelt med 25 516- 10 837- 13 360 og 5127 

I skjema A+B er tallet 64 884' kroner ; 28319-13361-15721 og 7483 

Hvorfor denne forskjellen og hvilke tall er riktige? 

 

Besvarelse 
(Besvart 28.11.2022) 

 

Rapportene dere har sett på i Arena er lokale rapporter til intern bruk for 

økonomiavdelingen.  

Det er tabellene og rapportene i rådmannens forslag i dokumentet «økonomiske tabeller» 

som er obligatoriske og som også ligger på kommunens hjemmeside og som man må 

forholde seg i den videre prosessen. 

 

Forklaring til bevilgningsoversiktene drift  

 

Skjema A Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4, første ledd 

Skal inneholde frie inntekter og finansposter – Linje 6 sum bevilgning drift, netto viser 

hva som er fordelt ut til rammeområdene.  Sum for alle områder i 

økonomiplanperioden.  Kr. 499 600 – 497 699 – 496 444 -  495 070 (beløp i kr. 1000) 

 

Skjema B Bevilgningsoversikt drift etter § 5-4, andre ledd  

Viser fordelingen pr. rammeområde ( alle inntekter og utgifter budsjettert på 

rammeområdet korrigert for bruk og avsetning av fond) Sum for alle rammeområdene 

skal være lik summen av linje 6 i skjema A. Kr.  499 600 – 497 699 – 496 444 – 495 070 

(Beløp i kr. 1000) 

 

Innspill til Arena fra By og Land v/Arne 

Langset – Alternativt tiltak på Investeringer 

til 058 Barnehage Tjøtta (23208)  
(Mottatt den 29.11.2022) 

Kan du legge inn et alternativt tiltak på Investeringer til 058 Barnehage Tjøtta (23208);  

=> «Oppgradering/nybygg/renovering av Tjøtta Oppvekstsenter»  

2023: 100.000  -  2024: 250.000  -  2025: 5.000.000   - 2026: 25.000.000 

 

Forklarende tekst: 
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I stedet for å bruke store investeringsmidler nå til å legge barnehagen på Tjøtta inn i 

eksisterende skolebygg, foreslås å etablere et eget utviklingsprosjekt for nye Tjøtta 

Oppvekstsenter. (se eget forslag) 

Det etableres en prosjekt og utredningsgruppe der foreldre og områdestyret på 

Tjøtta/Offersøy/Mindland og Tro er representert.  Utredningen leveres i 2024 og det 

legges inn midler til prosjektering og igangsetting i 2025-26,  med fullføring i 2027.   

 

Forslag By og Land 

 

 

 


